
关于昆峰集团
About KUNFENG Group

昆峰集团---中国工程机械起重领域的生产企业。创建于2003年，专注于EUV半导体、新能源、精密
实验室、设计研究院等高新技术行业，主营产品涵盖智能、非标物料提升搬运系统工程的整套解决方
案，是一家长期专注于起重设备研发、制造及服务的专业公司。
Kunfeng Group --- a manufacturer in the field of construction machinery lifting in China. Founded 
in 2003, focusing on EUV semiconductors, new energy, precision laboratories, design and 
research institutes and other high-tech industries, the main products cover a complete set of 
solutions for intelligent and non-standard material lifting and handling system engineering, and is 
a professional company focusing on R&D, manufacturing and service of lifting equipment for a 
long time.

主营产品：
Main products:

洁净室起重机  |  智能起重机   |        智能立库      |            钢结构加工喷涂              |       智能输送线       |    聚氨酯制品            
Cleanroom crane |  Intelligent crane |  Intelligent warehouse |    steel structure processing and spraying | Intelligent converyor line | Polyurethane products



生产制造资质 Manufacture qualification



发展历程 Development history



产品目录
Contents

专注智能制造
Focus on intelligent manufacturing

非标智能搬运系统
Non-standard intelligent handling system

一站式研发、制造服务商
One-stop R&D and manufacturing service provider

自动化搬运、定点定位、洁净室防尘精准定位系统
Automatic handling, fixed-point positioning, clean room dust-proof precise positioning system

智能/洁净起重机
Intelligent/cleanroom crane 01

自动化、数字化与智能化物流仓储搬运整体解决方案
Automation, digitalization and intelligent logistics warehousing and handling overall solutions

智能物流自动化立库
Intelligent logistics automation

 storage
02

钢结构加工、全自动静电喷塑喷涂加工流水线
Steel structure processing, automatic electrostatic spraying and spraying processing line

钢结构加工喷涂
Steel structure processing 

and spraying
03

汽车拆解线、全自动装配生产线
Automobile dismantling line, automatic assembly line

智能输送线
Intelligent conveyor line

04

聚氨酯包胶轮、聚氨酯护板、聚氨酯异形件
Polyurethane rubber wheels, polyurethane guard plates, polyurethane special-shaped parts

聚氨酯制品
Polyurethane products

05



昆峰重工
KUNFNEG CRANE

智能起重机 Intelligent crane

自动判断物料大小、位置，自动控制操作和移动功能、并且具有可编程的功能、智能起重机还具有人机交互功能和自我诊断功能，智能起重机具有高灵活
性，是目前非常先进的自动化机器系统。
Automatic judgment of material size and position, automatic control of operation and movement functions, and programmable functions. Intelligent cranes also have human-
machine interaction and self diagnosis functions. Intelligent cranes have high flexibility and are currently very advanced automated machine systems.



昆峰重工
KUFNEG CRANE

智能起重机 Intelligent crane

智能组队门架——钢板型材定点定位抓取
Intelligent team gantry-fixed-point positioning and grasping of steel plate profiles



昆峰重工
KUNFNEG CRANE

智能起重机 Intelligent crane

自动化大型焊接门架起重机（视频）
Automatic Large Welding Mast Crane (Video)



昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能起重机 Intelligent crane

自动化汽车翻转设备

Automated load turning device for cars 



自动化汽车翻转设备（视频）
Vedio for automated load turning device for cars

昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能起重机 Intelligent crane



昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能起重机 Intelligent crane

圆棒无损探伤检测用智能天车

Intelligent overhead crane for round bar nondestructive testing 



昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能起重机 Intelligent crane

圆棒无损探伤检测用智能天车

Intelligent overhead crane for round bar nondestructive testing 



阳极碳素堆垛天车
Anode carbon stacking crane

昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能起重机 Intelligent crane



洁净室起重机 Cleanroom crane

我们生产的洁净室起重机有多种材质可选，如精选奥氏体304和316的不锈钢、铝合金和普通碳钢等泛适用于半导体行业、液晶面板显示屏行业、光学
行业、新能源微电子行业、理电池行业、食品行业医药行业、航空航天行业、军工、高校、研究院等。
Our cleanroom cranes are available in a variety of materials, such as stainless steel with selected austenite 304 and 316, aluminum alloy and ordinary carbon steel, etc., suitable 
for semiconductor industry, liquid crystal panel display industry, optical industry, new energy microelectronics industry, battery industry, food industry, medicine industry, 
aerospace industry, military industry, university, research institute and so on.

昆峰重工
KUNFENG CRANE

洁净起重机 Cleanroom crane



大大提高了物料搬运效率，更轻松地完成工程作业。大大提高企业经济效益。
It greatly improves the efficiency of material handling and makes it easier to complete engineering operations. Greatly improve the economic efficiency of enterprises.

昆峰重工
KUNFENG CRANE

洁净起重机 Cleanroom crane



洁净室葫芦搭配防尘罩，高负载的情况下也能实现洁净不产尘
The clean room hoist is equipped with a dust cover, which can also achieve cleanliness and no dust production under high loads

昆峰重工
KUNFENG CRANE

洁净起重机 Cleanroom crane



洁净室不锈钢起重机
Cleanroom crane with stainless steel

昆峰重工
KUNFENG CRANE

洁净起重机 Cleanroom crane



洁净室悬臂吊式起重机
Cleanroom Jib crane

昆峰重工
KUNFENG CRANE

洁净起重机 Cleanroom crane



酒厂抓斗式洁净智能起重机
Grab type cleanroom intelligent crane in winery

昆峰重工
KUNFENG CRANE

洁净起重机 Cleanroom crane



智能立库 Intelligent warehouse

为客户提供自动化、数字化与智能化的物流整体解决方案和一站式集成服务，拥有行业内资深的专家级技术团队和领先的规模化生产能力，核心产品自
主研发、设计、加工，可为生产制造及商贸流通领域的客户提供深度定制的物流解决方案
To provide customers with automated, digital and intelligent logistics solutions and one-stop integrated services, with the industry's senior expert technical team and leading 
large-scale production capacity, core product independent research and development, design, processing, can provide customers in the field of manufacturing and trade 
circulation with in-depth customized logistics solutions

昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能物流自动化立库
Intelligent logistics automation warehouse



昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能物流自动化立库
Intelligent logistics automation warehouse



昆峰重工
KUNFENG CRANE

钢结构加工喷塑 
Steel structure processing and spraying



长期为客户解决涂层表面处理中的疑难杂症，我公司自主设计的重防腐复合涂层防腐年限可达几十年，严
格保障客户的经济利益

昆峰重工
KUNFENG CRANE

钢结构加工喷塑 
Steel structure processing and spraying



长期为客户解决涂层表面处理中的疑难杂症，我公司自主设计的重防腐复合涂层防腐年限可达几十年，严
格保障客户的经济利益

钢结构加工喷塑 Steel structure processing and spraying

公司拥有大型独立喷砂空间，喷涂空间，拥有大型起重设备，可承接各种异型大型工件，长期为客户解决涂层表面处理中的疑难杂症，我公司自主设计
的重防腐复合涂层防腐年限可达几十年，严格保障客户的经济利益
Our company has a large independent sandblasting space, spraying space, and a large lifting equipment, which can undertake various irregular and large workpieces. It can 
solve the difficult and complicated problems in coating surface treatment for customers in the long term. Our company's self-designed heavy-duty anti-corrosion composite 
coating has a anti-corrosion service life of several decades, strictly ensuring the economic interests of customers

昆峰重工
KUNFENG CRANE

钢结构加工喷塑 
Steel structure processing and spraying



昆峰重工
KUNFENG CRANE

钢结构加工喷塑 
Steel structure processing and spraying



昆峰重工
KUNFENG CRANE

钢结构加工喷塑 
Steel structure processing and spraying



汽车锂电池拆解-智能输送线 Automotive lithium battery dismantling - intelligent conveyor line

全自动输送线专业输送设备、仓储设备、自动化装配设备、集研发、设计、制造、销售、服务为一体的生产厂家，先进的设计理念，完美的产品品质，合
理的价格，优质的售后服务是我们在输送设备制造行业长期立足以及发展的四把利剑。
Fully automatic conveying line professional conveying equipment, warehousing equipment, automatic assembly equipment, manufacturers integrating research and development, 
design, manufacturing, sales and service, advanced design concept, perfect product quality, reasonable price, high-quality after-sales service is our long-term foothold and 
development of the four swords in the transportation equipment manufacturing industry.

昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能输送线 
Intelligent conveyor line



昆峰重工
KUNFENG CRANE

智能输送线 
Intelligent conveyor line



重型聚氨酯包胶轮 Heavy-duty polyurethane rubber-covered wheels

昆峰重工
KUNFENG CRANE

聚氨酯制品 
Polyurethane products 



耐低温聚氨酯护板 Low-temperature resistant polyurethane sheets

昆峰重工
KUNFENG CRANE

聚氨酯制品 
Polyurethane products 



专业聚氨酯制品研发生产销售一体，主要生产聚氨酯包胶轮、聚氨酯滚轮、

聚氨酯胶辊、单轨吊驱动轮、叉车轮、智能驱动轮、聚氨酯块、聚氨酯护板

等浇注型聚氨酯制品。
Specializing in R&D, production and sales of polyurethane products, it mainly 

produces polyurethane rubber wheels, polyurethane rollers, polyurethane rubber 

rollers, monorail crane drive wheels, forklift wheels, intelligent drive wheels, 

polyurethane blocks, polyurethane guards and other cast polyurethane products.

聚氨酯制品系列
Polyurethane product system



聚氨酯制品专家

昆峰集团生产的行走轮箱系列、聚氨酯包胶轮系列产品拥有良好的承载能力、抗老化、抗耐磨、抗撕

裂、承载压力大、低内生热等性能。聚氨酯包胶轮胶体牢固、可靠、不脱胶，使用寿命是常规产品高

的2倍以上。我们拥有专业的技术服务队伍，为客户提供完善的售前技术支持和全天候的售后服务，满

足客户各种工况的需求。

昆峰集团一直坚持自主研发、生产、销售，现新购厂房十余亩，多年的品质与口碑，只因为我们只做

“高品质”的产品。我们的智能装备产品广泛用于各行业，产品销往国内外。客户遍布北京、上海、广

东、天津、江苏河北、河南、深圳等30多个省、市、自治区，出口韩国、日本、菲律宾、美国、德国

等多个国家。

wheel block system

Polyurethane product expert

Wheel block system and polyurethane rubber-covered wheel products produced by Kunfeng Group, all have 
good capacity, anti-aging, anti-wear, tear resistance, high bearing pressure, low endogenous heat and other 
properties. The polyurethane rubber wheel gel is firm, reliable, and non-degumming, and the service life is 
more than 2 times higher than others. We have a professional technical service team to provide customers 
with perfect pre-sales technical support and all-weather after-sales service, to meet the needs of customers in 
various working conditions. 
Kunfeng Group has always adhered to independent research and development, production and sales, and 
now has purchased more than 10 acres of new plants, with many years of quality and reputation, just because 
we only make "high-quality" products. Our intelligent equipment products are widely used in various industries, 
and our products are sold at home and abroad. Customers are located in more than 30 provinces, 
municipalities and autonomous regions such as Beijing, Shanghai, Guangdong, Tianjin, Hebei, Henan, 
Shenzhen, etc., and exported to South Korea, Japan, the Philippines, the United States, Germany and other 
countries.

 Polyurethane drive 
wheel Bend Restrictor



叉车轮
Forklift wheel

➢托盘轮 Pallet Rollers

➢驱动轮 Drive Wheels 

➢负载轮 Load Wheels

➢压配轮 Pressing Solid Tire

➢平衡轮 Wheels for Stabilisation



航空航天
Aviation Technology

 

➢ 廊桥走轮 Gallery Bridge support wheels

➢ 升降机走轮 Lift wheels 

➢ 行李搬运设备 Baggage handling



仓储 物流分拣
Warehouse logistics sorting

➢分拣机 Sorting machine

➢机场物流 Air Logistics



AGV/RGV 驱动轮
Driving Wheels

➢ AGV 驱动轮 Driving wheels 

➢ AGV 支撑轮 Support wheels 

➢ AGV 导向轮 Guide wheels

我们提供不同材质不同规格的AGV滚轮，轮毂材质有钢或铝，胎圈材质有橡胶材质或聚氨酯材质。
We produce AGV driving wheels and RGV driving wheels , steel hubs or aluminum hubs ,PU tire bead and rubber tire bead ,custom design and custom manufacturing



游乐设施专用轮
Amusement parks

➢过山车  Rollercoaster 

➢承重轮  Loading Wheels

➢导向轮  Guide Wheels 

➢驱动轮  Driver Wheels 

➢撬车轮  Sewing Wheels



汽车输送线
Automobile conveyor line

➢升降机滚轮lift  rollers     

➢转台设备Turntable

➢摩擦驱动轮Driving Wheels 

➢输送滚床滚轮Convery roller 



煤矿运输系统
Coal mine transportation system

➢单轨吊摩擦驱动轮 

Polyurethane wheels mining suspended monorail

➢矿用电动柴油单轨起重机

Electric Diesel Mine monorail crane PU drive wheel

➢煤矿防静负载轮 

Anti static heavy load mining industry pu wheel

单轨吊摩擦驱动系列，主要用于芬瑞特，法穆尔，沙尔夫，贝克，

尤洛卡，斯达蒂夫等机车上，常用规格包括 340*100、350*90、

350*100 、355*95、400*100、450*97 。

-SCHARF、 PIOMA、IMM、FERRIT、BEVEX、BIZON、BECKER 

WARKOP-Size:340*100、350*90、350*100 、355*95、400*100、

450*97



行走轮箱系列
Wheel block system

该多功能系统提供了最佳性能比，最大负载能力（从2.75到40吨），尺寸紧凑。起重机、堆垛机、存储
系统、转运车、输送机和提升平台的广泛应用。

The multi-function system provides the best performance ratio, maximum load capacity (from 2.75 to 40 tons) and 
compact size. Cranes, stackers, storage systems, transfer vehicles, conveyors and lifting platforms are widely used.



行走轮箱系列
Wheel block system

行走轮箱尺寸：112mm、125mm、160mm、200mm、300mm、
400mm、500mmm等；采用欧洲先进的设计思想，大大提高了工作性
能，延长了工作寿命。
Wheel block sizes: 112mm, 125mm, 160mm, 200mm, 300mm, 400mm, 500mm, 
etc; Adopting advanced European design concepts, greatly improves working 
performance and extends working life.



我们的工厂 Our factory



现代化厂房  Modern factory 



专业的设计团队 Professional design team 



精密的设备 Precision processing equipment 
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